

Date 日期 :  
Fax No. 傳真號碼 : +852 2537 1548  
To : Kim Eng Securities (Hong Kong) Limited  
致 : 金英証券(香港)有限公司(CCASS# B01264)  
Attn. 聯絡人 : Settlement Dept.  
(TEL: +852 2268 0869)  
From 由 :

**Kim Eng Securities (Hong Kong) Limited**  
28/F, Lee Garden Three, 10 Hysan Avenue,  
Causeway Bay, Hong Kong  
**金英証券(香港)有限公司**  
香港銅鑼灣希慎道10號利園三期二十八樓  
Tel 電話 +852 2268 0800  
Fax 傳真 +852 2537 1548  
www.kimeng.com.hk

A member of **Maybank** Group

**Re : Physical Stock Withdrawal Request Form**  
**事項 : 實物證券提取表格**

Securities Account Number 證券戶口號碼 : \_\_\_\_\_

Name (s) of Account Holder (s) (English) 戶口持有人姓名(英文) : \_\_\_\_\_

I/We hereby authorise Kim Eng Securities (HK) Ltd to withdraw the following stock in physical form from CCASS for my/our behalf, I/We will pay all the charges incurred there-in:

本人/吾等特此授權金英証券(香港)有限公司於香港中央結算提取下列實物證券, 本人/吾等願意承擔所有相關費用:

Stock Code 股票號碼	Name of Stock 股票名稱	No. of Shares/ Warrants 證券數量

I shall collect the above physical scrip in person.  
本人會親身提取實物證券。

I/We hereby authorise the under-mentioned person to take physical delivery of stock debited from my/our account mentioned above. I/We understand and accept the risk to authorize a third party to withdraw the following physical scrip. Your company shall not be held liable or responsible.  
本人/吾等特此授權下列人士代為提取於本人/吾等上列實物證券。本人/吾等明白及願意承擔一切授權第三者提取之風險, 貴公司無須承擔任何責任。

Name of authorised person 獲授權人士姓名 : \_\_\_\_\_

HK ID Card No. 香港身份證號碼 : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Client(s) Signature 客戶簽署

\_\_\_\_\_  
Date 日期

**Notes 注意:**

- Please bring back the original form and show your valid identity certificate or I.D. card for verification.  
提取實物證券時請帶回實物證券提取表格之正本及必須出示有效之身份證明文件。
- Please note that client should pick up the requested physical shares within two weeks after Kim Eng informs you. After that period, Kim Eng will deposit the physical scrip back to CCASS, and the deducted fees are non-refundable.  
客戶須在收到金英通知後兩星期內領取股票。限期過後, 金英將把未獲客戶領取的實物證券存回中央結算系統, 而已扣取的費用將不獲退回。
- You are reminded to promptly send the securities withdrawn from CCASS to be registered in your own name before the next book-close date to avoid subsequent claim procedures and extra handling fee.  
閣下應在下一截止過戶日期前盡快將由中央結算系統提取的實物證券以閣下名義登記並進行過戶, 以避免相關權益追討程序及額外之手續費。

I/We acknowledge receipt of the above scrip. 本人/吾等確認已收妥上列之實物證券。

\_\_\_\_\_  
Client(s)/ Authorised Person Signature  
客戶/獲授權人士簽署

For Official Use Only:

\_\_\_\_\_  
Signature Verified By

\_\_\_\_\_  
I.D. Checked and Shares Released By